

## 高班畢業旅行通告

高班畢業在即，為讓師生留下愉快難忘的學習回憶，本年度由老師帶領學生參加「海洋公園全方位學習之旅」，是次活動參加與否純屬家長自願，有關活動詳情如下：

日期：2026年3月20日(星期五)

地點：香港海洋公園

集合時間：上午9時正(本校課室)

回程時間：下午3時正

(家長可於下午4時正在本校接回 貴子弟或相約班主任於海洋公園接回 貴子弟繼續遊玩)

服裝：請穿著整齊運動服、白襪、白色運動鞋

繳費日期：2026年1月15日(星期四)至2026年1月21日(星期三)

備註：1. 請攜帶貼上學生名字的水樽、防蚊用品、雨具、太陽帽及小背包。

2. 不參加者是日休課一天。

3. 如**不選購**小童餐券之學生**不會於餐廳午膳**，家長可為學生預備輕便午餐，並安排於園內露天位置享用。

4. 是日沒有安排校車接送，請家長自行帶學生回校集合

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

二零二六年一月十二日



✂-----  
參加畢業旅行「海洋公園全方位學習之旅」回條

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_

本人 同意 不同意 敝子弟於 2026 年 3 月 20 日(星期五)參加畢業旅行「海洋公園全方位學習之旅」。

費用：(★請在內✓出選擇所需項目)

	項目	費用	選購	不選購	費用總數
畢業學生	「海洋公園全方位學習之旅」門票 (包括：門票、海洋公園網上全方位探索秘笈、 全方位學習套裝)	\$110			
	小童餐券(主菜、水果及樽裝果汁) 以下主菜四選一 <input type="checkbox"/> 熊貓珍寶熱狗 配 薯條 <input type="checkbox"/> 台式牛肉湯米線 <input type="checkbox"/> 印度咖哩雞 配 白飯 <input type="checkbox"/> 北菇扒時蔬 配 白飯	\$112			
車費	每位\$44 (由校方津貼)	/	/	/	/
總額：					

家長簽署：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

### Notice of Graduation Journey for K3

As the graduation of the K3 class approaches, we want to create pleasant and unforgettable memories for both students and teachers. This year, the teachers will lead the students on a "Life-wide Learning Journey". Details of the event are as follows:

Date: 20 March, 2026 (Friday)

Location: Hong Kong Ocean Park

Meeting Time: 9:00 a.m. (in the classroom)

Return Time: 3:00 p.m.

(Parents can pick up your children at 4:00 p.m. at the school or meet them at Ocean Park to continue enjoying the park with notifying the class teacher in advance.)

Attire: Please wear neat school PE uniform, white socks, and white sports shoes.

Registration Date: 15 January, 2026 (Thursday) to 21 January, 2026 (Wednesday)

Notes:

1. Please bring a water bottle labeled with the student's name, mosquito repellent, rain gear, a sun hat, and a small backpack.
2. Students who do not participate will have one day off from school.
3. The students who **do not purchase** the children's meal vouchers **will not have lunch inside the restaurant**. Parents may prepare a light lunch for the students and they will eat it at the outdoor location of the park.
4. **There will be no school bus service arranged for today. Parents are requested to bring their students back to school for assembly on your own.**

Shun Tak Fraternal Association

Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

12 January 2026



✂-----

#### Reply of Participate the "Life-wide Learning Journey"

Student Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_

I  **am willing**  am not willing for my child to participate in the " Life-wide Learning Journey " on 20 March, 2026 (Friday).

Fee: ( ★Please choose the suitable items and give a ✓ in the  )

	Item	Fee	Purchase	No Purchase	Total Fee
Graduated Students	"Life-wide Learning Journey" Ticket \$100 (Including: Ticket and Life-wide Learning Pack)	\$110			
	Child Meal Voucher (Main meal, dessert and drinks) Choose one meal from the followed four: <input type="checkbox"/> Panda treasure hot dog with French fries <input type="checkbox"/> Taiwan rice noodles with soup and beef <input type="checkbox"/> India chicken curry with rice <input type="checkbox"/> Steamed rice with black mushroom and vegetables	\$112			
Transportation Fee	\$44 per person (The cost is subsidized by our school.)	/	/	/	/
<b>Total Fee :</b>					

Parent Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_